
Valtu Põhikooli hoolekogu koosoleku protokoll nr. 1 

 

Osalesid: Leaanyka Leisson, Laura Gontšarenko, Andres Saks, Merle Mihkelson, Allar Läll, Reelika 

Kuusemäe, Hannes Kraav, Moonika Schmidt, Merily Vinter-Kivi, Alma Linder, Annabel Altvälja, 

Kristjan Kankainen, Kirsika-Maiu Trik 

Koosolekut juhatas: A. Läll 

Puudusid: Hannes Välja 

Protokollis: A. Läll 

Aeg: 08.10.2024 kell 18:00-20:25 

Päevakord: 
1. Kooli juurdeehitus 
2. Koolitoit ja toiduraha 
3. Lastevanemate ja õpetajate mured/rõõmud 
4. Muud küsimused 
5. Lastevanemate koosolek 

 

Arutati: 

Liikmete tutvustus: 

Hannes Kraav – 6 klass 

Annabel Altvälja – õpilasesindus 

Merle Mihkelson – Õppealajuhataja/õpetajad 

Laura Gontšarenko – eripedagoog 

Merily Vinter-Kivi – 5 klass 

Kristjan Kankainen – 2 klass 

Leaanyka Leisson – 9 klass 

Alma Linder – 8 klass 

Reelika Kuusemäe – 7 klass 

Moonika Schmidt – valla esindaja 

Kirsika-Maiu Trik – 1 klass 

Allar Läll – 4 klass 

 

1. Juurdeehitus - 5 ettevõtet on käinud vaatamas. Hanke tähtaeg veel pikeneb, kuna pakkujatel 

on palju  täpsustavaid küsimusi. Ruumide planeerimisega tegeletakse jooksvalt kui asi 

niikaugel on jõudnud. Poiste tehnoloogiaõppe saab viia ajutiselt H. Kio juurde töökojamäele. 

2. Kergtee – tuleb, hange tehtud, leping veel sõlmimisel. Orienteeruv ehitusaeg märts 2025 kuni 

juuni lõpp.  



3. Koolitoidu maitsmise nädal on käimas. Mõned lapsevanemad on seda võimalust kasutanud. 

Üldiselt on toit maitsev.     

4. Kehaline kasvatus – osadel klassidel (tüdrukutel) on kehaline peale söömist ja tundi hilinejad 

pidid saama märkuseid. Leppida õpetajaga kokku, et vahetult peale söömist võiks tund 

hakata pisut hiljem pihta (nt 5-10 min).  

5. Lastevanematelt toiduraha küsimise osas on tunded erinevad. Arvati, et igas klassis on ca 5-7 

õpilats kelle perede jaoks on see keeruline katta. Samas oli ka hoolekogu liikmeid. Kes oleks 

valmis lisa maksma. Küsimus tekkis, kuidas see arvestus ja arved/maksmised peaks käima. 

Eesmärk on, et lapsed käiksid söömas ja saaksid vähemalt korra päevas sooja toitu ning ei 

jätaks rahalistel põhjustel seda söögikorda ära. Kogu kooli lastevanemate käest tuleks 

omaosaluse küsimust küsida, mitte ainult hoolekogu käest. Lõplik otsus kas omaosalust 

küsida või mitte peab olema tehtud valla poolt ja kõikidele valla koolidele ühine.  

6. Pildistamise ettevõtte võiks ära muuta – Murekohaks piltide värvid ja pildistamishetke valik, 

et lõpptulemus tuleks hea.  

7. Kooli eelarve koostamiseks on vallalt vähe sisendit. Lisaeelarvega on küsitud küttekulude 

katteks lisaraha. 

8. Õpetajate koormused on paranenud ja võrdsemad teiste koolidega, nt on 9. klassis 

tasemerühmad paaris aines. 

9. Plaan võtta kõikide valla koolide peale ja Kehtna KHK-ga koos ühine psühholoog alates 

1.jaanuarist 2025.  

10. Kooli personali osas tuntakse veel puudust õpiabiõpetajast ja HEV koordinaatorist. 

11. Koolikott on mõnedel päevadel liiga raske. Kodudes tuleks üle vaadata mis seal kotis on , kas 

ainult õppimiseks vajalik või muud kraami ka. Kooli õpilasesindus teeb lähiajal koolikottide 

kaalumise. 

12. Tugipersonali tutvustus klassidele. Kodulehel, e-koolis ja esimesel klassil kooli alguses.  

13. Trimestri ainetundide eesmärgid ja hindelised tööd. Õpetajad peavad andma teada iga 

trimestri alguses, mis teemadega tegeletakse ja mis hindelised tööd on tulemas. 

14. „Tere“ ütlemine vajab veel parandamist. Seda nii laste kui ka täiskasvanute poolt. 

15. Hiljemalt jaanuaris valitakse õpilasesindusele uus juht. 

16. Huvijuht hetkel koolil puudub. Hakatakse otsima uut inimest. 

17. Huviringidest jätkavad robootika ja viburing. Lisaks tuleb õhupüssi laskmine alates 10. 

oktoober. „Sport koolis“ EOK toel jätkub 1 ja 2 klassile (kavas on ujumine ja korvpalli 

suunitlusega trenn). 

18. Õpetajad mures, et lapsed on tunnis unised. Õpilased peaksid minema varem magama, et 

hommikuks uni täis saaks. 

19. Rahvatantsu ringi võiks taas käima panna. Koolil riided olemas ja lastel huvi ka. 

20. Meil on jätkuvalt nutivaba kool. 

21. Üldkoosolekul –  

i. Tutvustame tugipersonali 

ii. Juurdeehitus ja kergtee 

iii. Laste uni 

iv. Huviringide ülevaade 

v. Lapse vaimse koosoleku märkamise loeng tuleb. 

 

 

 



Otsused/ettepanekud: 

1. Kehalise kasvatuse tunnid mis on vahetult peale söögivahetundi, lükata tunni algus 5 minutit 

hilisemaks, et lapsed jõuaksid sööma ja riietuda. Tunni lõppemise kellaaeg sellega seoses ei 

muutu. 

2. Teha koolikottide kaalumine ja vaadata kotis sisu üle, et jääks nõutud kaalu piiresse.  

3. Tugipersonali tutvustus üldkoosolekul. Lisaks info e-kooli ja vajadusel täiendada kooli 

kodulehel olevat infot. Esimese klassi esimesel lasevanemate koosolekul tutvustada 

tugipersonali, et vanemad oleks kursis, mis abi nad kooli poolt saavad kasutada. 

4. Vastavalt kooli kodukorrale, palume õpetajatel jagada iga trimestri alguses infot e-kooli, et 

mis on õppeaine trimestri eesmärgid ja millised hindelised tööd on planeeritud antud 

perioodil. 

5. Kool suhtleb Reet Teetsuga, kas ta oleks huvitatud rahvatantsu trenne andma. 

 

 

 

/digiallkiri/ 

Allar Läll 

Hoolekogu esimees 


